
KPR den 14/11-24 09,00-12,00 KF salen  

1. Aktuella medlemmar i rådet – ordinarie och ersättare 

Sekr Anna kollade närvaro Alla ordinarie var närvarande Inga ersättare. 

2. Förslag på justerare av protokollet 

Ulla från SKPF 

3. Frågor som lyftes innan eller vid förra mötet: 

Lyft innan föregående möte och ska följas upp: 

Inga frågor. 

Lyft vid föregående möte att prata om och fördela: 

Vägfrågorna – dessa besvaras då tekniska kontoret kommer. 

Parboende – hur fungerar det om man vill och behöver bo 

tillsammans ett gift par. 

Det finns möjligheter till parboende på alla SÄBO. I dagsläget finns det inga i kö för parboende. Alla 

som önskar detta är placerade. 

4. Aktuella frågor inkomna till mötet från pensionärsorganisationerna 

1. Det finns ett område vi kallar Tallparken (gammal lekplats) 

beläget mellan Nedre vägen 2 och Nedre vägen 8. Det finns, eller 

har funnits, fina promenadvägar där. Nu har trädrötter och annat 

kommit upp och förstört den fina gångvägen. De boende på 

Vallgården som ligger granne med parken skulle väldigt gärna 

vilja promenera där, men som det nu ser ut är det nästan omöjligt 

att gå där, att ta sig fram med rullstol eller rollator är helt 

omöjligt. Allmän uppsnyggning och några bänkar att sitta på är 

också önskvärt. Bostäder för seniorer. Det behövs lägenheter 

anpassade för äldre, det finns inga lägenheter med hiss i Årsunda. 

Många är i den åldern att de vill sälja sina villor och flytta till 

något mindre men det är svårt att få en lägenhet i Årsunda, därför 

måste många flytta till Sandviken eller Gävle fast man helst hade 

bott kvar. 

Frågan besvarades av Erika Åren under hennes punkt. Området är ägt av kommunen men är inte 

tänkt som fritidsområde. Dom stigar som finns är upptrampade av boende i området och underhålls 



inte av kommunen. Vad det gäller bostäder i Årsunda så pågår viss planering men det kommer 

troligen inte att hända något på dom närmaste åren. 

2. Här kommer våra frågor och funderingar: 

Demensboendet se under Erika Ågrens punkt. 

Parkeringsappar vad händer till det bättre för äldre i Sandviken.  

Frågan är komplex då en del parkeringar ägs av privata företag och där kan inte kommunen 

bestämma. En diskussion om parkeringsskiva har påbörjats men inget beslut finns i dagsläget. 

Utökat anhörighetsstöd vad görs.  

Omsorgsnämnden arbetar med frågan 

Gubbhuset i ÖF, hur länge kan få se så gräsligt ut i så många år.  

Detta är ingen fråga för KPR utan det handläggs av VSG och fastighetsägaren 

Solängsgården håller planen? Ja 

Tillsyn på HVB hem görs det, ex av det som finns på 

Grönsinkavägen i ÖF. 

Detta är ingen fråga för KPR 

Asfaltering av parkeringen vid badet i Storvik. 

Erika Ågren lovade att kolla upp detta. Oklart vem som äger marken 

3. En punkt på dagordning om hur vi ska arbeta för att få ett 

seniorerna hus. Vi får många frågor om detta från medlemmar. 

Vi hade en lång diskussion om framtidens seniorverksamhet och kommer att återkomma till frågan 

vid flera möten. 

4. Ta med frågan om Broddar för alla över 65. 

Det har Ljusdal tagit i förebyggande lidande. 

Frågan har varit uppe tidigare ibland annat KF men som vanligt så försöker kommunen skjuta över på 

regionen och regionen på kommunen. Dock finns möjlighet att lägga ett medborgare initiativ till KF. I 

73 av Sveriges kommuner delas det redan ut broddar så det borde finns någon typ av uppföljning att 

ta del av .PO lovade kolla upp om det finns någon evidens för att utdelning av broddar minskar 

frakturer. En annan viktig del är bra snöröjning och sandning.  

5. Tekniska kontoret kommer för att informera om nya omsorgsboendet 

samt vägar. Klockan: 10:30-11:30 

Erika Ågren chef för tekniska samt Åsa Edlund kommunstrateg. 

Info om det nya SÄBO som planeras i skogsområdet mitt emot sjukhuset. I nuläget pågår 

markinventering samt arbete med planändring, samt samråd med olika experter/grupper. Man 

planerar att påbörja själva ritnings arbetet i början av 2026 och att bygget skall stå klart någon gång 



under 2029. Personal från kommunen kommer att uppdatera KPR fortlöpande under arbetats gång. 

SÄBO:t kommer att ha 134 platser.  

6. Övriga frågor att lyfta till kommande möten 

Vi föreslår att kommunens medborgarservice kommer till första 

mötet 2025 för att informera om sin verksamhet. 

7. Årsplan 2025 

KPR sammanträden under 2025: 4/2 25/4 2/9 samt 13/11 

Datum för beredning kommer före varje sammanträde. 


